
Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Az elmúlt félév talán egyik legnagyobb eredménye a Januári Ifjúsági stratégiai Fórum volt, ahol 

az elkészült tervezetet véleményezhették a kerületi ifjúságpolitika meghatározó szereplői és 

érintettjei. Az elkészült anyagok nyomán szakmailag megalapozott programok mentén tudjuk 

alakítani a kerületi ifjúságpolitikát.  

 

Kimondottan jó visszacsatolása az ifjúsági munkánkra így az is, hogy a főváros illetékes 

osztályától érkezett megkeresés, hogy érdeklődnek a kerületi ifjúsági programjaink és tereink 

iránt. Különösképpen a civil szerveződésekkel és egyesületek való együttműködések iránt.  

 

Több egyetemi intézményi vezetővel és kollégiumi hallgatói képviselettel egyeztetve, kérésként 

fogalmazódott meg, hogy a hallgatók kerületi lakcímbejelentéséhez szükséges számú 

lakcímbejelentő laphoz nem sikerül minden esetben hozzájutni. Különös tekintettel a 

szeptemberi egyetemi regisztrációs hetekre kérik ebben az önkormányzat és a kormányhivatal 

segítségét.  

 

Természetesen többször is lehetőségem volt a hivatal ifjúsági koordinátorával, Márton Balázzsal 

és a területért felelős alpolgármesterrel egyeztetni ifjúsági kérdésekben, amelyet ezúton is 

köszönök.  

 

Budapest, 2023.09.05. 

 

Daám Alexandra 

ifjúsági tanácsnok 


